

SHM Industries Newsletter

Issue (1) - First half of year 2012

- **UL1746 Certification:**

Through the efforts of our design, production and quality departments, we have been awarded UL1746 certification for our double wall steel / FRP tanks. The latest accreditation when added to our current UL58 and UL142 raises us to the leading position in both Africa and the Middle East.

- **Fuel Dispensers:**

Last year we signed a distribution and maintenance agreement with the Turkish manufacturer MEPSAN covering fuel dispensers and pumps. In our first year of business together we have sold around 75 pieces on the Egyptian market.

- **New Office Building and Factory Expansion:**

We have added a third production hall of 1,500 m² to the manufacturing area bringing the total to 4,200 m².

We look forward to welcoming you to the new office building opening ceremony, which we hope will be in next December.

- **Web Site Development:**

For our Arabic speaking partners we are adding an Arabic version to our site.

This newsletter and all future editions will be available to download from the website mentioned below.



النشرة الدورية لشركة سهم للتصنيع العدد (1) – النصف الأول لعام ٢٠١٢



• شهادة اعتماد UL1746:

من خلال جهود إدارات التصميم والإنتاج والجودة، تم منحنا شهادة اعتماد UL1746 لإنتاج صهريجات مزدوجة الجدار (حديد / فيبر). عندما يضاف هذا الاعتماد إلى شهادتنا الراهنة UL58 و UL142 يضعنا في مكانة رائدة في أفريقيا والشرق الأوسط .



• ظلميات تموين الوقود:

في العام الماضي وقعنا على عقد اتفاق توزيع وصيانة مع الشركة التركيبية MEPSAN المصنعة لظلميات تموين ومضخات الوقود. في عامنا الأول من العمل معا قدمنا حوالي 75 قطعة للسوق المصرية .

• مبنى إداري جديد وتوسيع عنبر الإنتاج:

قمنا بإضافة عنبر إنتاج ثالث بمساحة 1,500م² ليصبح إجمالي مساحة التصنيع 4,200م². نتطلع إلى الترحيب بكم في حفل افتتاح المبنى الإداري الجديد، الذي نأمل أن يكون في ديسمبر المقبل .

• الموقع الإلكتروني:

لشركائنا الذين يفضلون العربية، جاري إضافة نسخة عربية لموقعنا .

هذه النشرة وجميع الأعداد المقبلة سوف تكون متاحة للتحميل من الموقع المذكور أدناه.

